
“Ik ben vrij 
commercieel ingesteld, 
we moeten een goede 
boterham 
kunnen verdienen met 
ons werk.” 
 
Een interview met Miranda Pastoor-Doggen, 
Denktank-lid van ANBOS. 
 
Miranda Pastoor-Doggen (43) is eigenaar van 
huidinstituut Beau et Belle in Huizen. Ze 
haalde in 2011 haar allround diploma 
schoonheidsverzorging en werd al tijdens 
haar opleiding aspirant-lid van ANBOS. 
Daarnaast is Miranda ook pedicure.  
 
Belang brancheorganisatie 
 
“Lidmaatschap van een brancheorganisatie is 
iets wat er in mijn ogen gewoon bij hoort. Ik 
ben ook meteen lid van Provoet geworden. 
ANBOS zet zich in voor de belangen 
van onze beroepsgroep. Het is dé plek waar 
je alle relevante informatie kunt krijgen waar 
jij je voordeel mee kunt doen als 
ondernemer. Daarnaast ontmoet je binnen 
ANBOS je collega’s, iets wat ik ook heel 
belangrijk vind als eenpitter.  
 
Eigen ervaring 
 
Mijn instituut heet Beau et Belle, omdat ik 
vind dat iedereen mooi is. Dat is de 
boodschap die ik mijn klanten mee wil geven. 
We worden allemaal oud, maar het gaat erom 
hoe je je voelt en wat ik voor jou kan doen 
om dat gevoel zo goed mogelijk te krijgen. Ik 
ben gespecialiseerd in onder andere 
huidverbeterende massages, Shiatsu en ik 
geef ook behandelingen voor de kwetsbare 
oncologische huid.  
 

“Het is dé plek waar je 
alle relevante informatie 
kunt krijgen waar jij je 
voordeel mee kunt doen 
als ondernemer.” 
 
Visie Denktank 
 
Lid zijn van de ANBOS Denktank is voor mij 
een manier om verder te kijken dan mijn 
eigen bedrijf. Hoe pakken andere 
 

 

 
schoonheidsspecialisten bepaalde zaken aan? 
Binnen de vier muren van je eigen bedrijf 
kom je daar nooit achter. Ik vind het leuk om 
met elkaar te kijken welke plannen en ideeën 
haalbaar zijn voor onze branche, zodat we op 
een professionele manier onze zorg kunnen 
blijven leveren.  
 
Ik ben een zij-instromer, mijn achtergrond 
ligt in de financiële sector en de makelaardij. 
Daardoor breng ik andere kennis en 
vaardigheden mee. Voor mij is het 
vanzelfsprekend dat je je regelmatig laat 
bijscholen zodat je kennis aantoonbaar up-to-
date blijft. Dat houdt je bovendien scherp. Ik 
ben vrij commercieel ingesteld, we moeten 
een goede boterham kunnen verdienen met 
ons werk. Binnen Provoet zit ik al ruim vier 
jaar in de ledenpoel, een vergelijkbaar 
orgaan als de Denktank. Ik vind het leuk om 
te zien hoe bepaalde denkprocessen verlopen 
en om een verbindende rol te spelen. Vanuit 
mijn achtergrond en ervaring hoop ik ook 
binnen ANBOS hier een mooie bijdrage aan te 
kunnen leveren.” 
 

“Ik vind het leuk om te 
zien hoe bepaalde 
denkprocessen verlopen 
en om een verbindende 
rol te spelen.” 
  


